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POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-02-20 

Närvarande: Tobias Nässén (M)ordförande, Khashayar Farmanbar (S), Inger 
Davidson (KD), Johan Kust (kommunpolis), Jan Landström 
(säkerhetssamordnare), Mats Bohman (direktör administration), Anneli 
Sagnérius (enhetschef juridik- och kanslienheten), Johanna Balic 
(nämndsekretarere) 
 
Thomas Björk (trafikenheten), Tobias Söderstedt (Polarna Nacka), Jan 
Boman (Polarna Nacka), Ann-Sofie Ljungfelt (Unibail-Rodamco), 
Tommy Berglind (Estate Bevakning/Nacka forum), Louise Tuvehjelm 
(föräldranärvaro Sicklaön), Marie-Louise Sjöberg (föräldranärvaro 
Sicklaön), Pyttan Hjelm (Skuru skola), Pontus Svensson (Skuru skola), 
Oliver L. Stenberg (Tvåans fritidsgård) 

 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén öppnade mötet.  
 
2. Möte med den lokala arbetsgruppen på Sicklaön 13.00 – ca 14.00 
Mötesdeltagarna presenterar sig.  
Den lokala arbetsgruppen på Sicklaön ger en uppdatering av den senaste tidens händelser i 
Nacka.  
 
Bland annat diskuterades följande:  
 
Johan Kust, kommunpolis, informerar om att situationen har lugnat ned sig och att det inte 
finns mycket att rapportera.  
Johan Kust informerar vidare om arbetet med SSPF (Skola, Socialtjänst, Polis, Fritid inom 
Nacka kommun). 
Man kommer att ha en arbetsgrupp som träffas en gång i månaden. Kontaktperson för 
SSPF är Caroline Andreasson, enhetschef på barn- och familjeenheten.  
 
Polarna Nacka meddelar att man ser en ökning av användandet av LSD bland yngre 
ungdomar och påtalar vikten av att göra orosanmälningar. 
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Ann-Sofie Ljungfelt, Unibail-Rodamco, informerar om att trenderna är densamma oavsett 
kommun, och att det oftast handlar om ungdomsgäng som är i centrum och att bråk med 
ordningsvakter förekommer. Just nu ses säkerhetsrutiner över på alla Unibail-Rodamcos 
centrum, ett arbete som kommer att pågå under hela 2018.  
 
Föräldranärvaron på Sicklaön meddelar att läget just nu är lugnt.  
 
Oliver L. Stenberg på Tvåans fritidsgård berättar att man har haft ett ganska högt 
besöksantal och att läget har varit lugnt.  
 
Jan Landström går igenom den lista på åtgärder som har gjorts från kommunens sida; 
• Extramöte i arbetsgruppen Trygg och säker på Sicklaön och ett nytt möte den 22 januari 
• Information till föräldrar på Ekliden och Nacka gymnasium kring händelserna 
• Föräldravandrarna på Sicklaön har kallat till dagliga vandringar i området under julhelgen, 
men går nu över till helger 
• Kultur och fritid har gått ut med information till alla föreningar som nyttjar Nacka 
sportcenter 
• All trasig belysning i området är lagad och extra belysning på vissa platser är på gång. 
• Översyn av växtlighet o.dyl. för bättre överskådlighet och insyn på gångvägarna. Sly i 
storleken av ca tre stora majbrasor har avlägsnats bara på vägen från Forum till Nacka 
sportcenter 
• Ökat antal ordningsvakter i Forum 
• Ökad polarnärvaro i området 
• Föräldrarådslag planeras med ”svansen” av ungdomar 
• En upphandlingsprocess har satts igång kring CCTV, kameraövervakning 
 
Mats Bohman informerar om trygghetspaketet som kommunstyrelsen fattade beslut om den 
19 februari 2018. Trygghetspaketet innebär att det brottsförebyggande arbetet förstärks med 
5 miljoner kronor årligen och går till förstärkning av olika insatser för att skapa trygghet. 
 
3. Bokslut för brottsförebyggande rådet år 2017, beslut 
Se beslutsprotokoll.  
 
4. Samverkansöverenskommelsen polis – kommun, muntlig information 
Mats Bohman går igenom förslag om samverkansöverenskommelse mellan polis och 
kommun för åren 2018-2020. Förslaget är snart klart, bara ett fåtal detaljer saknas.  
 
Rådet noterar den muntliga informationen.  
 
5. Aktuell information 
Johan Kust, kommunpolis, rapporterar om aktuell information i Nacka.  
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6. Övriga frågor 
Ordförande Tobias Nässén (M) ger följande uppdrag:  
”Brottsförebyggande rådet ger administrativa direktören i uppdrag att återkomma till BRÅ 
med ett förslag till hur stödet till nattvandrare som en del i trygghetspaketet bör utformas.” 
 
Brottsförebyggande rådet beslutade i enlighet med Tobias Nässéns förslag.  
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


